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2003:38 Interpellation av Anders Broberg (kd) om 

diskriminering av barnfamiljer på 
Stockholmsmässan 

 
 
Nyligen blev en mamma med sin åtta månader gamla dotter nekad inträde till 
en fackmässa eftersom hon inte ville lämna in sitt barn till en ”barnhage”. 
Besöksreglerna vid Stockholmsmässan säger att barn inte är välkomna och 
ingen skillnad görs på spädbarn och barn. 
 Att kräva att ett spädbarn, som inte ens har börjat dagis, lämnas in till en 
”barnhage” är fullständigt orimligt. Mässans ledning agerar barnfientligt och 
stelbent då föräldrar med spädbarn inte släpps in på fackmässor. Sådana 
insläppsregler motverkar föräldrars möjlighet att hålla sig ajour med sitt yrke 
under föräldraledigheten. 
 Stockholms stad bör snarast se till att all verksamhet, förvaltningar som 
bolag, anpassar sig och gör det möjligt att kombinera föräldraskap, arbete och 
fritid. Till att börja med måste insläppsreglerna på Stockholmsmässan ändras. 
Diskriminering av barnfamiljer måste upphöra. 
 Med anledning av de framkomna uppgifterna om insläppsreglerna vid 
Stockholmsmässan vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. Tycker Du det är rimligt att spädbarn, som inte ens har börjat dagis, 
måste lämnas in till en ”barnhage” för att föräldrarna ska få komma in 
på fackmässor på Stockholmsmässan? 

2. Är Du beredd att se till att diskriminering av barnfamiljer vid 
Stockholmsmässan upphör? 

3. Är Du beredd att se till att stadens alla förvaltningar och bolag anpassar 
sin verksamhet så att det blir möjligt att kombinera föräldraskap, arbete 
och fritid? 

 
Stockholm den 24 mars 2003 
 

Anders Broberg 


